

# 第十屆「甜蜜心連心」步行籌款

## The 10th FHS Charity Walkathon



是次「甜蜜心連心」步行籌款踏入第十屆，超過1,200位傷健人士於2013年12月7日（星期六）參與了這項富意義的活動，參加者包括商業機構、團體、學校、社區人士、本會服務使用者及其家長和義工，反應熱烈。本會更榮幸獲得影視紅星鄧萃雯小姐蒞臨主禮，本會對他們致以衷心謝意。

鄧萃雯小姐表示：「我喜歡跟智障人士相處，因為他們好真，只是有時不懂得與人溝通和表達。我每年都會抽空做慈善，為社會帶出更多正面氣氛同訊息，希望大家都能這樣做。」

本會更感謝各界人士的鼎力支持，藉此活動為智障人士、精神康復者及自閉症人士的服務籌募經費。本會亦感謝支持是次步行籌款活動的贊助機構，以及各商業機構、物業管理公司、團體、教堂、學校、領事館、報章及雜誌，協助宣傳是次活動。本會將繼續積極發展殘疾人士服務，使他們發揮潛能，融入社會。

是次步行籌款設有多個獎項，其中理光(香港)有限公司獲得「最陣容鼎盛隊伍獎」，共有190位職員及親友參加。

### 鳴謝 Acknowledgement:

- 東亞銀行有限公司  
The Bank of East Asia, Limited
- 太古飲料有限公司  
Swire Beverages Ltd.
- 理光(香港)有限公司  
Ricoh Hong Kong Limited
- 捷和實業有限公司  
Chiaphua Industries Ltd.
- 峰匯金融集團有限公司  
Mayfair Pacific Financial Group Ltd.
- 禩氏律師行  
Huen & Partners Solicitors
- 陽光房地產基金  
Henderson Sunlight Property Management Ltd.
- 九龍建業有限公司  
Kowloon Development Co. Ltd
- e-print  
e-print



It was the 10th anniversary of our Charity Walkathon which attracted over 1,200 participants with and without disabilities joined this meaningful event at the Peak on 7 December 2013 (Saturday). Participants included corporations, organizations, schools as well as the general public, service users and their parents, and volunteers. We would like to express our gratitude to our officiating guest, Ms. Sheren Tang, renowned artist to launch the charity walk.

Ms. Sheren Tang expressed, "I liked to get along with persons with intellectual disabilities as they were sincere and pure, just didn't know how to communicate with others and express themselves sometimes. I would spare time to do something for charity every year in order to bring more positive messages to the society and hope that many others would also join hands to do so."

We would also like to express our heartfelt gratitude to the generous support from different sectors and the general public to raise fund for our services for persons with intellectual disabilities, psychiatric disabilities and autism. Our thanks also go to the sponsors, as well as various corporations, property management companies, organizations, churches, schools, consulates, newspapers and magazines for their help in publicizing the walkathon. We will continue our endeavour to develop the potentials of persons with disabilities and promote social inclusion through concerted effort.

Among the different awards of the charity walkathon, Ricoh Hong Kong Limited showed their continuous support and gained "The Largest Team" award that they had 190 participants for this year's event.